
 

Undersøgelse af græsbaner 
Høringssvar Frederikssund Idrætsråd 
 
Fra: Kamilla Elkjær <KEA@dst.dk>  
Sendt: 20. maj 2022 13:05 
Til: Martin Hald <mhald@frederikssund.dk> 
Cc: michael@stehr.dk 
Emne: Ang: SV: Facilitetspuljen - ansøgninger til høring i FIR og BUS 
 
Kære Martin  
  
Der er ingen tvivl om at græsbanernes tilstand og pleje bør undersøges. I Idrætsrådet er vi dog uforstående 
over at pengene til undersøgelsen skal tages fra Idræts-og facilitetspuljen.  
  
Vi mener at der bør iværksættes en undersøgelse af dem der har indgået kontrakten med HedeDanmark.  
Lever de op til de indgåede aftaler 
  
Mvh 
Kamilla  
 


